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انتخاب رییس کانون بانک های خصوصی 
 مدیرعامل بانک پارسیان برای ششمین دوره پیاپی به عنوان 
ریی��س ش��ورای عالی کان��ون بانک ها و موسس��ات اعتباری 
خصوصی انتخاب ش��د. در جلس��ه ش��ورای عالی کانون بانکها 
و موسس��ات اعتب��اری خصوصی که با حض��ور مدیران عامل 
بانکه��ا و نماین��دگان آنه��ا و به منظور انتخاب رییس و اعضای 
هیات مدیره کانون برگزار شد، اعضای کانون ضمن قدردانی 
از تلاش های دکتر کورش پرویزیان در دوره پیشین، به اتفاق 
آرا مجددا  وی را به عنوان ریاست شورای عالی کانون انتخاب 
کردند. کانون بانک ها و موسس��ات اعتبلری خصوصی با 19 
عضو فعال از بانک ها و موسسات اعتباری دارد و در این سال ها 
اقدامات اثرگذاری  در راستای کمک به رشد و توسعه اقتصادی 

و رونق تولید داشته است.

رشد شاخص های عملکردی بانک 
قرض الحسنه مهر ایران

تم��ام پارامتره��ای عملکرد بانک مهر ایران اعم از س��پرده ها، 
تسهیلات، مطالبات غیرجاري و... شفاف و مطلوب است. مجمع 
عمومی سالانه این بانک روز یکشنبه 3٠ شهریور برگزار شد. در 
این جلسه هیئت مدیره بانک مهر ایران گزارش عملکرد سال 
1398 را ارائه و در ادامه اعضاي هیئت رئیسه و سایر نمایندگان 
سهامداران نظرات خود را ابراز کردند. در بخشی از این جلسه، 
حامد هیئت داودیان، عضو هیئت مدیره بانک سپه و ناظر مجمع با 
توجه به گزارش عملکرد بانک مهر ایران که از سوي هیئت مدیره 
این بانک ارائه ش��د، اظهار کرد: رش��د شاخص های عملکردی 
بانک بسیار ایده آل و مناسب بوده است. از تمام کارکنان بانک 
مهر ایران و به ویژه از اعضاي هیئت مدیره آن سپاس��گزارم و 

امیدوارم در سال هاي آتي نیز بیش از پیش بدرخشید.

صدور کارت مجازی بانک اقتصادنوین
بانک اقتصادنوین در خدمتی تازه، سرویس صدور شماره کارت 
مجازی را برای سپرده های مشترکِ مشتریان حقیقی فعال کرد. 
با توجه به درخواست های مکرر مشتریان حقیقی، شماره کارت 
مجازی که تا پیش از این فقط برای مش��تریان حقوقی صادر 
می شد، از این پس برای مشتریان حقیقی نیز صادر می شود.

این سرویس صرفا برای آن دسته از مشتریان حقیقی که دارای 
س��پرده مش��ترک بوده و شرایط برداشت آن ها گزینه »هر یک 
به تنهایی« نباش��د، امکان پذیر است. همچنین این کارت فقط 
برای واریز وجوه تا سقف روزانه 1٠ میلیارد ریال قابل استفاده 

بوده و قابلیت برداشت ندارد.

اخبار كوتاه

بانك و بيمه

پیشگیریازحبسجرایمدیهناشیازحوادثرانندگیبازنگریدرقوانینبیمهاییکضرورتآشکار
دبیرکل سندیکای بیمه گران ایران گفت: بازنگری در قوانین بیمه ای یک ضرورت 
آش��کار اس��ت. از تصویب قانون بیمه ش��خص ثالث بیش از پنج س��ال می گذرد و 
ای��ن قان��ون و همچنی��ن قوانین دیگر نی��از به بازنگری دارد که از مجلس یازدهم 

درخواست می کنیم این موضوع را در دستور کار خود قرار دهد.
دکتر سید محمد کریمی در نشست بررسی مسائل صنعت بیمه که با حضور وزیر 
اقتص��اد، رئی��س کل بیمه مرکزی و هیات عامل و همچنین اعضای کمیس��یون 
اقتصادی خانه ملت برگزار شد، ضمن اعلام این مطلب افزود: طراحی و تعیین ساز 

و کار مدون و مشخصی برای تحقق اهداف برنامه های توسعه با همکاری نمایندگان مجلس، ضرورت آشکاری 
است که باید با جدیت دنبال شود. دبیرکل سندیکای بیمه گران ایران با تشریح آخرین وضعیت صنعت بیمه در 
کشور از همراهی و تعامل سازنده خانه ملت و صنعت بیمه قدردانی کرد و گفت: مسائل مهمی در صنعت بیمه به 
صورت حل نشده باقی مانده که در صورت توجه نمایندگان ملت برای برطرف ساختن آنها افزایش ضریب آرامش 
در جامعه و بالا رفتن سطح رفاه عمومی را شاهد خواهیم بود. بر اساس مصوبه مجلس قرار بود ارزش افزوده به 

بیمه های درمان تکمیلی تعلق نگیرد که متأسفانه اجرای آن به سال آینده موکول شده است.

در حال حاضر حتی یک زندانی دیه مرتبط به تصادفات در کش��ور وجود ندارد و 
این از دستاوردهای مهم صنعت بیمه به شمار می رود. به گزارش روابط عمومی 
و امور بین الملل بیمه مرکزی، دکتر علی جباری که در جمع وزیر اقتصاد، رییس 
کل بیمه مرکزی و هیات عامل نهادناظر، رییس و اعضای کمیس��یون اقتصادی 
مجلس شورای اسلامی سخن می گفت با اعلام این مطلب افزود: احساس رضایت 
نمایندگان خانه ملت از عملکرد صندوق تامین خسارت های بدنی سند تاییدی بر 
عملکرد ماس��ت و امیدواریم با برنامه ریزی های صورت گرفته به تمامی اهداف 

خود در زمینه تکالیف قانونی و مسئولیت های اجتماعی دست پیدا کنیم.
مدیرعامل صندوق تامین خسارت های بدنی، هدف اصلی این صندوق را اقدامات پیشگیرانه در حوزه حبس مقصران 
حوادث رانندگی اعلام کرد و گفت: سرعت رسیدگی در بررسی و پرداخت خسارات به گونه ای است که در کمترین 
زمان ممکن سرنوشت پرونده ها مشخص و تعیین تکلیف می شود. جباری اظهار داشت: صندوق تامین خسارت های 
بدنی به اذعان کارشناسان و مدیران ارشد می تواند به عنوان یک الگوی جدی برای نهادسازی عمومی تبدیل شود 

و در صورت ایجاد صندوق های مشابه، درصد رضایتمندی جامعه به شکل محسوسی افزایش خواهد یافت.

انرژی 
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آب تهرانی ها هم مجانی می شود؟!
 مدیرعامل ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان تهران گفت:  طرح 
برق مجانی برای مش��ترکان کم مصرف امری بس��یار پسندیده 
بود که حدود یک تا دو سال مورد مطالعه و ارزیابی قرار گرفت، 
ام��ا ب��ا توج��ه به اینکه ش��رایط برای بخش آب متفاوت اس��ت 
وزارت نی��رو اکن��ون ب��ه ما تکلیف کرده که این مس��ئله را مورد 

ارزیابی قرار دهیم.
محمدرضا بختیاری دیروز  در نشستی خبری در پاسخ به سوال 
ایسنا مبنی بر اینکه آیا طرح آب مجانی نیز در دستور کار قرار 
دارد؟ اظهار کرد: این موضوع اکنون در حال بررس��ی قرار دارد 
اما از آنجایی که ۶٠ درصد مشترکان در تهران زیر الگو مصرف 
می کنند اجرای این طرح با مسئله برق کمی متفاوت است لذا 

باید تمام جوانب آن بررسی شود.
وی هزینه تمام شده تأمین و توزیع هر مترمکعب آب در تهران 
را 25٠٠ تومان عنوان کرده و افزود: این در شرایطی است که 
تنها 7٠٠ تومان از مشترکان اخذ می شود و اکنون شرکت های 
آب و فاضلاب و آب منطقه ای جزو شرکت های زیان ده هستند. 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان تهران با بیان اینکه در 
تهران زیان انباشته شده بالای سه تا چهار هزار میلیارد تومان 
است، تصریح کرد: اکنون ۶٠ درصد مشترکان تهرانی زیر 2٠ 
ه��زار توم��ان قبض آب پرداخت می کنند که با توجه به کیفیت 
آب و هزینه ای که پرداخت می ش��ود می توان گفت که تقریبا 

آب مجانی در اختیار مشترکان قرار می گیرد.
 بختیاری افزود: این در ش��رایطی اس��ت که کشور کانادا که 7٠ 
درصد آب شیرین دنیا را در اختیار دارد هزینه آب شرب آن 7٠ 
برابر ایران اس��ت. باید گفت که آب ش��هر تهران جزو بهترین 
آب های دنیا است و اگر می خواهیم میزان مصرف آب مدیریت 
شود باید دو مولفه فرهنگ سازی و اقتصاد را در نظر بگیریم در 

غیر این صورت کاهش مصرف نخواهیم داشت.
وی در پاسخ به سوال دیگر ایسنا مبنی بر برخورد با مشترکان 
پرمصرف گفت: قانون اجازه قطع آب را نمی دهد اما در سال های 
قب��ل در بخش هایی از ش��هر ته��ران که مصرف بی رویه وجود 
داشت مجوزهای خاصی را اخذ و نسبت به قطع آب چند روزه 
مشترکان اقدام کردیم. اما امسال این کار انجام نشد ولی فشار 

آب را برای این دسته از مشترکان به شدت کاهش دادیم.
به گفته مدیرعامل ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان تهران، در 

تهران ۶٠ درصد مردم زیر خط نرمال، 2٠ درصد در حد نرمال 
و کمی بیشتر و 15 تا 2٠ درصد در دسته پرمصرف ها و 5 درصد 

در دسته بسیار پرمصرف قرار دارند.
بختیاری با بیان اینکه در فصل تابستان و در زمان پیک مصرف 
میزان افزایش مصرف مش��ترکان در ش��هر تهران از 25 درصد 
نسبت به آغاز شیوع ویروس کرونا به 7 تا 8 درصد کاهش یافت، 
گفت: این مس��ئله جای تش��کر دارد چرا که مردم در زمان پیک 
همکاری بسیار خوبی با ما داشتند که اگر این همکاری صورت 

نمی گرفت با مشکلات جدی مواجه می شدیم.
وی مناطق 1، 2 و 3 تهران را جزو مناطق بسیار پرمصرف دانست 
و افزود: برای کاهش مصرف نیازمند فرهنگ سازی و توجه به 
مقوله اقتصاد هس��تیم چرا که اگر این دو مس��ئله رعایت ش��ود، 
این مش��ترکان پرمصرف نیز وارد دس��ته کم مصرف ها خواهند 
ش��د. بختیاری با بیان اینکه در ابتدای اس��فندماه شاهد افزایش 
25 درصدی مصرف آب در تهران به دلیل شیوع بیماری کرونا 
بوده ای��م، گف��ت: حدود ۶٠٠ ت��ا 7٠٠ هزار مترمکعب در روز در 
پیک امسال افزایش مصرف نسبت به سال قبل صورت گرفت 
که این عدد معادل مصرف شهر اصفهان است که همین مسئله 
تنش جدی را برای ما ایجاد کرد اما توانس��تیم این وضعیت را 

پش��ت س��ر بگذاریم. وی با تأکید بر اینکه در ش��هر تهران حتی 
یک ساعت قطع آب نداشته ایم، گفت: تنها در غرب تهران آن 
ه��م ب��ه دلی��ل قطع برق و تأمین آب آن مناطق از چاه ها با قطع 
آب مواجه شدیم اما به جز آن هیچ کجای تهران قطعی ناشی 
از کمبود آب نداشتیم و حدود سه میلیون و 5٠٠ هزار مترمکعب 
در پیک مصرف آب شرب تهران ثبت شد که این عدد یک سوم 
بیش��تر از دریاچه چیتگر تخمین زده می ش��ود. بختیاری افزود: 
امس��ال نه تنها قطع آب در تهران وجود نداش��ت اما آن طور که 
پیش بینی می ش��د ش��اهد کاهش فش��ار آب نیز نبودیم که این 
مسئله به دلیل تلاش های شبانه روزی صنعت آب برای ایجاد 

رفاه مشترکان بوده است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان تهران با اشاره به ادغام 
شرکت های آب و فاضلاب شهری و روستایی گفت: 1٠ سال 
بود که قرار بود این دو ش��رکت با یکدیگر ادغام ش��وند. اکنون 
که این مسئله اتفاق افتاده شاهد اثرات بسیار مثبت آن هستیم 
تا جایی که در جنوب ش��رق تهران توانس��تیم س��ه سال اعتبار 
را دریافت کنیم و در اس��تان تهران طی دو تا س��ه س��ال آینده 
دیگر مش��کلی به نام آب وجود نخواهد داش��ت. وی با اش��اره به 
ورود فاضلاب خام برخی از روستاهای اطراف تهران به پشت 

س��دها گفت: متأس��فانه برخی از روستاها برای تحویل مقاومت 
دارند اما روس��تاهایی را که به مرحله بحران رس��یده اند با کمک 
شورای تأمین تحویل می گیریم و برای برخی از روستاهایی که 
در مرحله بحران هستند نیز اقداماتی را در نظر داریم تا بتوانیم 

آن ها را نیز تحویل بگیریم.

آب مجانی برای تهرانی ها در حال بررسی است � 
بختیاری با اش��اره به بررس��ی های صورت گرفته در فاضلاب 
ش��هر ته��ران برای وجود وی��روس کرونا در فاضلاب گفت:  در 
تهران کوچکترین نش��انه هایی از کووید 19 نه در آب ش��رب و 

نه پساب خروجی وجود ندارد.
مدیرعامل ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان تهران در خصوص 
اقدامات صورت گرفته برای بازسازی شبکه آب تهران نیز گفت: 
۴٠ درصد شبکه تهران بالای 55 سال قدمت دارد به گونه ای 
که حدود 9٠٠٠ کیلومتر شبکه آب شرب و تقریبا همین میزان 
فاضلاب در تهران موجود است و براساس بررسی های صورت 
گرفته قصد داریم که امس��ال نیز همانند س��ال گذش��ته پروژه 

اصلاح و بازسازی شبکه را دو برابر بیشتر انجام دهیم.
وی در خص��وص ام��کان نصب کنتور به صورت جداگانه برای 
هر واحد در تهران گفت: در برخی از مناطق که فشار آب پایین 
اس��ت و ی��ا فضای کافی وجود ن��دارد نمی توانیم برای هر واحد 
ی��ک کنت��ور ج��دا در نظر بگیریم اما ب��ا رایزنی هایی که با نظام 
مهندسی تهران انجام شده قرار است قبل از ساخت، هر واحد 

مسکونی یک کنتور جداگانه داشته باشد.
بختیاری در خصوص قرائت کنتور از راه دور در تهران نیز اظهار 
کرد: این مس��ئله در برخی روس��تاها در حال انجام است ولی در 
تهران به دلیل موارد امنیتی تا زمانی که بستر آن فراهم نشود 
نمی توان این کار را اجرایی کرد البته در منطقه 2 این کار آغاز 
شده اما برای گسترش آن نیازمند ایجاد بسترهای لازم هستیم.  
مدیرعامل ش��رکت آب و فاضلاب اس��تان تهران با اش��اره به 
پیشرفت فاضلاب در استان تهران نیز گفت: میانگین کشوری 
پیشرفت طرح فاضلاب ۴8 درصد است اما در استان تهران این 
عدد تنها 12 درصد بود که با اقدامات صورت گرفته توانستیم در 
ابتدای سال این عدد را از 12 به 23 درصد افزایش دهیم و قرار 

شده که تا پایان سال نیز این عدد به 38 درصد برسد. 

وزیر نیرو گفت: سال آبی 99-1۴٠٠ سال خوبی خواهد بود و ان شاء لله کمبود نخواهیم داشت. رضا اردکانیان در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: در اثر سیلاب اخیر، ابتدا در بخش برق حدود 37٠٠ مشترک و در بخش آب بیش از 11۶٠ مشترکمان دچار قطعی شدند. ولی 
در همان ساعات اولیه جاهایی که مشکل دسترسی نبود اتصال برقرار شد و در بخش برق فقط 1٠٠ مشترک باقی ماندند. یعنی 97 درصد وصل شدند. 
در بخش آب هم 9۴درصد وصل شدند ، چند موردی باقی مانده که منتظر رفع مشکل هستیم.  وی ادامه داد: دیروز اولین روز سال آبی جدید بود؛ سال 
99-1۴٠٠ .سالی که پشت سر گذاشتیم 98-99 از حیث بارش ها سال خوبی بود. متوسط 5٠ ساله ما 25٠ میلیمتر است درحالی که سال گذشته 317 

میلیمتر بارش داشتیم یعنی 27 درصد بارشمان از متوسط درازمدت بیشتر شد و باعث شد بتوانیم پاسخگوی همه بخش ها باشیم. 

سرپرست مدیریت دیسپچینگ شرکت ملی گاز ایران از مصرف بیش از 1٠۴ میلیارد مترمکعب گاز طبیعی در کشور در نیمه نخست امسال خبر داد.  
محمدرضا جولایی در گفت وگو خبرنگار شانا اظهار کرد: مقدار مصرف گاز طبیعی در کل کشور در نیمه نخست امسال 1٠۴ میلیارد و 79٠ میلیون 
مترمکع��ب ب��وده ک��ه س��هم بخ��ش خانگی، تجاری و صنایع غیرعمده 39 میلی��ارد و ۶3٠ میلیون مترمکعب، صنایع عمده 23 میلیارد و 82٠ میلیون 
مترمکعب و نیروگاه ها نیز ۴1 میلیارد و 3۴٠ میلیون مترمکعب است. وی تصریح کرد: مقدار گاز تزریق شده به شبکه خطوط سراسری در ۶ ماه نخست 
امسال هم 122 میلیارد و 25٠ میلیون مترمکعب بوده است که نسبت به دوره مشابه پارسال افزایش 5 درصدی نشان می دهد. به گفته سرپرست 

مدیریت دیسپچینگ شرکت ملی گاز، مصرف گاز طبیعی در نخستین روز پاییز امسال، 55۴ میلیون مترمکعب بوده است.

مصرف بیش از ۱۰۴ میلیارد مترمکعب گاز طبیعی در کشوراردکانیان: سال آبی خوبی پیش رو خواهیم داشت

 ۲۰ هزار بشکه  به تولید نفت ایران 
افزوده می شود

ش��رکت ملی نفت اعلام کرد که با نصب س��کوهای سرچاهی 
7 و 8 می��دان هندیج��ان در مجم��وع 2٠ هزار بش��که در روز به 

ظرفیت تولید از این میدان افزوده می شود.
به گزارش ش��رکت نفت فلات قاره ایران، س��کوی س��رچاهی 
1٠٠٠ تنی ش��ماره 8 میدان هندیجان ش��رکت نفت فلات قاره 
ایران در محل مورد نظر نصب شد. با نصب این سکو، تولید در 
یک��ی از قدیمی تری��ن میادین نفتی خلیج فارس افزایش خواهد 

یافت.
عملی��ات نص��ب ای��ن س��کو با رعای��ت همه ن��کات ایمنی و 
اس��تانداردهای بین المللی رایج در بخش فراس��احل انجام شده 
و پیمانکاران مربوطه نیز با رعایت کامل شیوه نامه های بهداشتی 

و ایمنی نسبت به انجام آن اقدام کرده اند.
این پروژه به طور کامل توسط کارشناسان و متخصصان توانمند 

داخلی و پیمانکاران حوزه فراساحل کشور انجام شد.
بر اس��اس برنامه ریزی انجام ش��ده س��کوی ش��ماره 7 میدان 
هندیج��ان نی��ز هفت��ه آینده در موقعیت مورد نظر نصب خواهد 
شد. پیش بینی می شود با نصب سکوهای سرچاهی 7 و 8 میدان 
هندیجان در مجموع 2٠ هزار بش��که در روز به ظرفیت تولید 

از این میدان افزوده شود.
ب��ا نص��ب این س��کوها در آینده، ف��رازآوری چاه ها برای تولید 
مصنوع��ی ب��ا تزریق آب، گازرانی یا پمپی کردن چاه ها اجرایی 
ش��ده و با توجه به اینکه در این س��کوها برق و امکانات ایمنی 
لازم وجود دارد، با استفاده از روش های ثانویه، میزان تولید نفت 
نیز افزایش می یابد. این میادین از معدود میادینی محسوب می 
شوندکه عملیات شیرین سازی نفت خام در بدو تولید و در سکوی 
تولید میدان بهرگانس��ر انجام می ش��ود. با نصب این س��کوها، 
دسترسی به چاه ها بیشتر می شود و ایمنی چاه ها نیز با توجه به 
وجود تاسیسات سرچاهی نصب شده از جمله پنل کنترل و ایمنی 
سرچاهی، سیستم های اعلام حریق، سیستم های کنترل چاه ها 
و سیستم های برق و ابزاردقیق از سطح کیفی و ایمنی بالاتری 
برخوردار خواهد بود. س��ختی های نصب این س��کوها وجود 7 
چاه تولیدی در سکوی 7 و ۴ چاه در سکوی 8 است. همچنین 
عمق کم آب انجام عملیات را در ساعات محدودی از شبانه روز 

ممکن می کند و نیاز به شناورهای با آبخور کم دارد.

گـروه بانـك و بيمه: يازدهمين نشسـت شـورای هماهنگی 
مديران بازرسـی دسـتگاه های تابعه وزارت امور اقتصادی و 
دارايی با حضور رئيس كميسـيون اقتصادی مجلس شـورای 
اسلامی و تاكيد بر شفافيت اطلاعات اقتصادی و سالم سازی 
اداری برای دست يابی به اقتدار اقتصادی در برج سپهر بانك 

صادرات ايران برگزار شد.
ب��ه گ��زارش روزنام��ه تج��ارت به نق��ل از روابط عمومی بانک 
صادرات ایران، محمدرضا پورابراهیمی در این نشس��ت که با 
حضور مدیرکل دفتر بازرس��ی، مدیریت عملکرد و پاسخگویی 
به شکایات وزارت امور اقتصادی و دارایی، قائم مقام مدیرعامل 
و اعض��ای هیئت مدی��ره و مدی��ر امور بازرس��ی و تطبیق بانک 
صادرات ایران و مدیران کل بازرسی دستگاه های زیرمجموعه 
وزارت اقتصاد برگزار ش��د، از میزبانی و تلاش های مدیران و 
کارکنان بانک صادرات ایران برای ارتقای بانک در س��ال های 
اخیر تشکر کرد و جایگاه نظارت و بازرسی را در اقتصاد کشور 

مورد بحث و بررسی قرار داد.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی گفت: برای 
داشتن نظام سالم اداری و اقتصادی دو نگاه وجود دارد. از یک 
سو، اساساً سلامت اداری یک تکلیف دینی و اعتقادی ماست. 
بر اساس آموزه های دینی، هرکس از اقدام خلاف قانون و اقدام 
خلاف ش��رع، انتفاع مالی و غیر مالی بدس��ت آورد، نامش��روع 
است. از این رو تکلیف ما حفظ و ارتقای سلامت ساختار اداری 

و اقتصادی کشور است.
وی اظه��ار ک��رد: نتای��ج تحقیقات و مدل ه��ای علمی در دنیا 
این اس��ت که کش��وری که در آن سلامت و شفافیت اطلاعات 
اقتصادی وجود نداش��ته باش��د، رفتار منطقی بر ای تخصیص 
بهینه منابع اتفاق نخواهد افتاد، کارایی نظام اقتصادی کاهش 
پیدا می کند و انتفاع مردم از سرانه اقتصادی کاهش می یابد. نرخ 

رش��د اقتصادی کاهش خواهد یافت و س��رانه رفاه کم می شود. 
پ��س مب��ارزه با فس��اد اقتصادی با رویکرد ش��فافیت اطلاعات 
اقتص��ادی قب��ل از هرچیز نرخ کارایی نظام و اثرگذاری در نظام 

اقتصادی کشور را افزایش می دهد.
پورابراهیم��ی گف��ت: نمی توان به حداکثر نرخ رش��د اقتصادی 
رسید، مگر اینکه شفافیت اطلاعات اقتصادی در بهترین شرایط 
قرار گیرد. نتیجه سالم سازی اقتصادی دستیابی به ثروت و اقتدار 
اقتصادی و رس��یدن به نرخ بازده بالا در اقتصاد کش��ور است. از 
این رو اس��ت که در دنیا مرتبا در حال ارائه مدل های مختلف 

در این زمینه هستند.
 FATF را نیز مورد اش��اره قرار داد و افزود: ماهیت FATF وی
ماهیت قابل قبولی اس��ت اما غرب به عنوان یک ابزار سیاس��ی 

از آن علیه کشور ما استفاده می کنند.
پورابراهیم��ی تاکی��د کرد: در جمهوری اس��لامی ایران دو نگاه 
اعتقادی و علمی مبنای سیاس��ت گذاری اس��ت. برای رس��یدن 
ب��ه اقت��دار اقتصادی راهی جز ش��فافیت اطلاعات اقتصادی و 
سالم س��ازی اداری و اقتصادی نداریم هر کس در این رویکرد 
اخلال ایجاد کند، منافع ملی و نرخ رشد اقتصادی را هدف گرفته 

و عملا کار دشمن را در نظام اقتصادی انجام می دهد. جهت و 
سمت و سوی نظام اقتصادی در مجلس و دولت این است که 
باید با پدیده فساد روبرو نشویم تا نیاز به مبارزه با آن باشد. راه 

مناسب مبارزه با فساد همان پیشگیری است.
ه��ادی عبدالله��ی مدیرکل دفتر بازرس��ی، مدیریت عملکرد و 
پاس��خگویی به ش��کایات وزارت امور اقتصادی و دارایی نیز در 
این نشس��ت، از میزبانی بانک صادرات ایران جهت برگزاری 
این نشس��ت قدردانی کرد و گزارش��ی از اقدامات و برنامه های 
حوزه بازرس��ی و نظارتی دس��تگاه های تابعه وزارت اقتصاد را 

ارائه داد.
عض��و هیئت مدی��ره بانک صادرات ایران نیز در این نشس��ت، 
عملکرد و دس��تاوردهای بانک صادرات ایران طی س��ال های 
اخیر و فعالیت های انجام ش��ده در حوزه بازرس��ی در این بانک 

را ارائه کرد.
ایرج نیک اختر در این نشست با معرفی ظرفیت ها و قابلیت های 
بان��ک ص��ادرات ای��ران، گفت: این بانک با دارا بودن بیش از دو 
هزار و 2٠٠ شعبه و باجه در داخل و 2۴ شعبه در خارج از کشور، 
نقش مهمی در نظام اقتصادی کشور دارد.  طی دو و نیم سال 
گذش��ته با کاهش تدریجی و از بین رفتن زیان به س��ودآوری 
رس��یده و در ای��ن جهت، با افزای��ش 158 درصدی منابع ارزان 
قیمت، روند س��ودآوری را تس��ریع بخش��یده به نحوی که سهم 
بازار سپرده های بانک با سیر صعودی خود، به مرز 9 درصد در 
س��ال 99 رس��یده است. عضو هیئت مدیره بانک صادرات ایران 
با اشاره به اهمیت قیمت تمام شده پول در بانک ها تاکید کرد: 
ب��ا اعمال مدیریت مناس��ب و ت��لاش همه مدیران و همکاران 
بانک، بهای تمام ش��ده پول از س��ال 9۶ تا کنون از رقم 7.2٠ 
درص��د ب��ه 13.9 درصد کاهش یافته که موفقیت قابل توجهی 

برای بانک صادرات ایران به حساب می آید.

نشستشورایهماهنگیمدیرانبازرسیدستگاههایوزارتاقتصاددربرجسپهربرگزارشد؛

بانک صادرات ایران، میزبان شفافیت


